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Številka: 031-13/2024 
      Datum: 18. 12. 2024 

 
Zapisnik 

33. seje Senata Univerze v Ljubljani, 
ki je potekala v torek, 17. 12. 2024, ob 14.00 uri 

 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca 
CIGLARIČ, UL FRI, prof. Mihael DEŠMAN, UL FA, prof. dr. Rok DREU, UL FFA, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC 
STRAJN, UL VF, prof. mag. Žanina MIRČEVSKA, UL AGRFT, doc. dr. Martina ODER, UL ZF, prof. Alen 
OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Karmen 
PIŽORN, UL PEF, prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. 
dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, doc. dr. Tadej STEGU, UL 
TEOF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. dr. Tomaž TURK, UL EF, izr. prof. dr. 
Mojca UREK, UL FSD, prof. Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Andreja 
ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT in študenti: Miha KOSEC, UL BF, Nejc TACER, UL FGG, Jaka ROTMAN 
PRIMEC, UL FFA, Kristijan BRIŠKI, UL PF, Fazli GASHI, UL ZF - (29 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Janez BONČA, UL FMF; prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. dr. Damir 
KARPLJUK, UL FŠ, študenti: Žan Luka KOLARIČ, UL FMF, Vid GOJKOVIĆ, UL EF - (5 senatorjev). 
 
 
Seje so se udeležili še:  
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Maja Klun, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. mag. Matjaž Drevenšek – 
prorektorji UL; prof. dr. Gregor Dolinar, kandidat za prorektorja in po 2. točki prorektor; prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik HK, dr. Karla Šturm, predsednica KPŠ, prof. mag. Barbara Prinčič, predsednica Disciplinske 
komisije II. stop. za študente UL, prof. dr. Damjana Rozman, predsednica KRRD in podpredsednica KRP, izr. 
prof. dr. Jože Kortnik, predsednik KK; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; prof. dr. Miha Ravnik 
(nadomeščal senatorja UL FMF); prof. dr. Miroslav Cerar (nadomeščal senatorja UL PF); prof. dr. Maja Pajek 
(nadomeščala senatorja UL FŠ); Nejc Tacer - predsednik ŠS UL, dr. Aljaž Gaber – predstavnik VSS; Mihaela 
Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka Golobič, Teja Velkavrh – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Katarina Ivec, Marina Šućur, Danijela Kotnik, Maruša Levstek, Tamara 
Boh, Lucija Završnik Čučkin  – rektorat UL. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Rektor je povedal, da sta pri predlaganem dnevnem redu točki 2 in 15 zaprti za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 1.:  
Senat UL sprejme dnevni red 33. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 31. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Predstavitev kandidata za prorektorja za raziskovanje in razvoj 
 
Rektor je povedal, da je na podlagi odstopne izjave dne 20. 11. 2024 s funkcije razrešil prorektorja za 
raziskovanje in razvoj prof. dr. Antona Ramšaka.  
 
Rektor je povedal, da Senat UL skladno s 43. členom Statuta UL  na podlagi predloga rektorja potrdi kandidate 
za prorektorja. Glede na navedeno je rektor za prorektorja za raziskovanje in razvoj, do konca mandata 2021-
2025, predlagal prof. dr. Gregorja Dolinarja (UL FE) in prosil Senat UL za potrditev. 

1.  Določitev dnevnega reda 33. seje Senata UL 
2.  Potrditev zapisnika 32. seje Senata UL 
3.  Poročilo rektorja 
4.  Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na UL v študijskem letu 2025/2026 za 

državljane držav nečlanic Evropske unije in državljane držav Zahodnega Balkana (prof. dr. 
Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 

5.  Pravilnik o študentski anketi na UL (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 
6.  Vzorčna evalvacija študijskih programov UL za leto 2025 (izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik 

komisije)  
7.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

- zamenjava članov v Programskem svetu za mikrodokazila 
8.  Pooblastilo Senata UL Komisiji univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih 

(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
9.  Poročilo Visokošolske prijavno-informacijske službe in Komisije univerze za pritožbe kandidatov 

v prijavno-sprejemnih postopkih za vpis v prvi letnik dodiplomskih in enovitih magistrskih 
študijskih programih - za študijsko leto 2024/2025 (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 

10.  Poročili o postopkih priznavanja tujega srednješolskega in visokošolskega izobraževanja na UL 
za leto 2024 (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 

11.  Poročilo Komisije za raziskovalno in razvojno dejavnost za leto 2024 (prof. dr. Damjana Rozman, 
predsednica komisije) 

12.  Poročilo Komisije za raziskovalne programe za leto 2024 (prof. dr. Damjana Rozman, 
podpredsednica komisije) 

13.  Poročilo Disciplinske komisije II. stopnje za študente UL za študijsko leto 2023/24 (prof. mag. 
Barbara Prinčič, predsednica komisije) 

14.  Poročilo Komisije za pritožbe študentov UL (dr. Karla Šturm, predsednica komisije) 
15.  Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije (prof. dr. Aleš Obreza, 

predsednik komisije) 
16.  Razno 
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Prof. dr. Gregor Dolinar se je senatorjem na kratko predstavil.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 3.1.: 
Senat UL do konca mandatnega obdobja 2021-2025 potrjuje naslednjega kandidata za prorektorja za 
raziskovanje in razvoj: 

1. prof. dr. Gregor Dolinar (UL FE). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Predlog financiranja zagonskih raziskovalnih programov v okviru Internega poziva za 
ocenjevanje raziskovalnih programov 2024 

 
Rektor je povedal, da je UL v skladu s Pilotno metodologijo ocenjevanja raziskovalnih programov UL in Internim 
pozivom za ocenjevanje raziskovalnih programov Univerze v Ljubljani za leto 2024 zaključila postopke razpisa 
za zagonske raziskovalne programe. Mednarodni panel je 6. 12. 2024 sprejel kvalitativne ocene za prispele 
prijave za nove zagonske raziskovalne programe. Komisija za raziskovalne programe KRP je potrdila izračune 
za kvantitativne ocene, kot jih določa metodologija. Vloge, prispele na poziv za zagonske raziskovalne 
programe, se priporočijo za financiranje, če so prejele ocene AAA, AAB in ABB (in vse kombinacije teh treh 
čekovnih ocen). Vloge, ki so prejele nižje ocene, se ne priporoči za financiranje. Na osnovi navedenega je 
rektor oz. vodstvo UL pripravilo Predlog financiranja zagonskih raziskovalnih programov z začetkom 
financiranja 1. 1. 2025 in ga posreduje v potrditev Senatu UL.  
Rektor je še povedal, da bo po potrditvi na Senatu UL predlog posredovan v obravnavo in potrditev na Upravni 
odbor UL (seja bo predvidoma 19. 12. 2024).  
 
Rektor je senatorjem pokazal tabelo predloga financiranja zagonskih raziskovalnih programov v okviru 
Internega poziva za ocenjevanje raziskovalnih programov 2024. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 3.2.: 
Senat UL sprejme predlog financiranja zagonskih raziskovalnih programov v okviru Internega poziva za 
ocenjevanje raziskovalnih programov 2024. 
*Enak sklep mora sprejeti tudi Upravni odbor UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

III. Poročilo rektorja 
 
Rektor je povedal, da so se na rektorski konferenci vsi rektorji javnih univerz dogovorili, da se drugi odstavek 
17. člena kolektivne pogodbe ne upošteva oz. je zamrznjen, ker je posegal v zakon (glede plačil je še odprto) 
in zaradi tega, ker ne morejo posegati v proces pedagoških najav sredi leta. UL PF so prosili, da pripravi pravno 
mnenje, da bodo imeli formalno podlago za to odločitev. 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da jih na članici muči del glede plačil, ker bodo potrebovali več 
sredstev. 
 
Rektor je odgovoril, da bo približno enako sredstev zaradi spremembe plač in za obremenitve.  
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je povedala, da je za njih večji zalogaj, ker niha število študentov. 
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Rektor je povedal, da so okviren izračun ta teden že poslali na ministrstvo, kjer so jih obvestili, kakšni bodo 
predvideni stroški v letu 2025 in da UL nima rezerv, iz katerih bi lahko te stroške pokrila. 
 
Dr. Aljaž Gaber, predstavnik VSS, se je zahvalil, da se je pristopilo k temu in doseglo, da je drugi odstavek 17. 
člena zamrznjen. 
 
Rektor je povedal, da so se pogovarjali tudi o odpiranju kolektivne pogodbe, saj so si želeli, da bi imeli le eno 
kolektivno pogodbo za raziskovanje in za visoko šolstvo, vendar jim je bilo rečeno, da to sedaj, ko se pripravlja 
novi ZViS, ne bo možno. To temo nameravajo spet odpreti, spomladi, ko bo sprejet novi ZViS.   
 
Rektor je povedal, da je odstopila direktorica ARIS-a, imenovan je bil v.d. direktorja. Rektor je povedal, da bi 
bilo dobrodošlo, če bi predlagali za direktorja ARIS-a nekoga z UL. Ni še informacij, kdaj naj bi bil novi razpis. 
Direktorica ima mandat do 5. 1. 2025.  
 
Rektor je senatorje obvestil, da so se z IZUM-om izpogajali za novo pogodbo. Znižali smo ceno na 3,3% ter 
dosegli, da pogodba vključuje neomejeno število plačil objav člankov v odprtem dostopu. Dogovor bo sklenjen 
s 1. 1. 2025. Obstoječa pogodba se izteče z dnem 31. 12. 2024. 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 
2025/2026 za državljane držav nečlanic Evropske unije in državljane držav Zahodnega Balkana (prof. 
dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica, je povedala, da se v skladu s Pravilnikom o razpisu za vpis in 
izvedbi vpisa v visokem šolstvu v vsakoletnem Razpisu za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske 
programe objavijo tudi prosta vpisna mesta za državljane iz držav nečlanic EU in za državljane držav 
Zahodnega Balkana in roki, ki veljajo v prijavno-sprejemnem postopku, ki jih določijo pristojni organi univerz.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP ŠT. 4.1.: 
Senat UL sprejme Rokovnik prijavno-sprejemnega postopka za državljane držav nečlanic Evropske unije in 
državljane držav Zahodnega Balkana za vpis na Univerzo v Ljubljani v študijskem letu 2025/2026. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
*Opomba: Sklep velja za dodiplomske in enovite magistrske študijske programe. 
 
SKLEP ŠT. 4.2.: 
Senat UL sprejme sklep, da se v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v prvi letnik dodiplomskega študija v 
študijskem letu 2025/2026 sprejme omejitev vpisa za tiste dodiplomske in enovite magistrske študijske 
programe v prvih prijavah, navedene na prvem mestu, pri katerih število prijavljenih kandidatov za vpis presega 
število razpisanih mest za 10 ali več odstotkov (velja za državljane držav nečlanic Evropske unije in za 
državljane držav Zahodnega Balkana). 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 5.) Pravilnik o študentski anketi na UL (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je povedal, da je v obravnavo posredovan predlog novega Pravilnika o 
študentski anketi na Univerzi v Ljubljani (v nadaljevanju: Pravilnik) s pripadajočimi prilogami (vprašalniki). 
Trenutno veljavni Pravilnik o študentski anketi na UL je bil sprejet na Senatu UL na seji dne 24. 6. 2014.  
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Povedal je, da je Kolegij rektorja oktobra 2023 imenoval Delovno skupino za prenovo študentskih anket, v 
katero so bili vključeni predstavniki posameznih članic UL, ter predstavnik Študentskega sveta UL (v 
nadaljevanju: ŠS UL). Izhodišče prenove sta bili dve prejeti pobudi (pobuda Sveta za umetnost UL za prenovo 
ankete za študijske programe na področju umetnosti ter pobuda prenove ankete na doktorskem študiju) in 
zaznane težave pri izvajanju študentskih anket. Delovna skupina je pripravila predlog novega Pravilnika in 
prilog (vprašalnikov). 
Predlog novega Pravilnika je bil obravnavan na Kolegiju rektorja, dne 24. 9. 2024, in poslan v pregled članicam 
UL. Na predlog novega Pravilnika se je odzvalo sedem članic. Pri pripravi končnega predloga so bili odzivi 
članic smiselno upoštevani. Usklajen predlog novega Pravilnika je obravnaval Kolegij dekanov, dne 17. 10. 
2024, in Komisija za kakovost Senata UL, dne 22. 10. 2024. Statutarna komisija UL se je na svoji 20. seji, dne 
20. 11. 2024, strinjala s predlogom novega Pravilnika, in ga predlagala Senatu UL v sprejem. 
 
ŠS UL je k predlogu novega Pravilnika podal soglasje dne 5. 12. 2024. Hkrati je ŠS UL predlagal dopolnitev v 
2. in 9. členu predloga novega Pravilnika, ki se nanaša na vpogled v poročila o posameznih predmetih, za 
namen oblikovanja študentskega mnenja o pedagoškem delu izvajalca v habilitacijskem postopku. Predlagana 
dopolnitev ŠS UL je v dokumentu označena z vidnimi spremembami. 
 
Prof. dr. Marina Pintar je povedala, da se njihov predlog spremembe pravilnika ni upošteval, in sicer kdo se 
lahko pogovori s pedagoškimi delavci, ki imajo slabše ocene. Pri velikih članicah to pomeni veliko breme za 
dekane. Predlagali so, da bi te razgovore vodili vodje oddelkov/kateder.   
 
Marina Šućur je povedala, da vodje oddelkov lahko vodijo razgovore v sklopu letnih razgovorov. 
 
Prof. dr. Marko Topič je vprašal, ali prav razume, da dekan nima možnosti pooblastiti prodekanov, da vodijo 
razgovore.  
 
Prof. dr. Mirko Pečarič je povedal, da se podeljenih pooblastil ne more delegirati naprej, zato bi bilo treba glede 
tega spremeniti statut.  
 
Izr. prof. dr. Mojca Urek je postavila vprašanje, ali morajo upravičenci vložiti posebno prošnjo za vpogled.  
 
Prorektor, prof. dr. Boštjan Markoli, je odgovoril, da pravilnik določa, kdo ima možnost vpogleda, ampak se jim 
vpogled dovoli na posebno prošnjo.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 5.: 
Senat UL sprejme Pravilnik o študentski anketi na Univerzi v Ljubljani, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6.) Vzorčna evalvacija študijskih programov UL za leto 2025 (izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik 
Komisije za kakovost UL) 
 
Izr. prof. dr. Jože Kortnik, predsednik Komisije za kakovost UL, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, 
ki je bilo posredovano na sejo. 
 
Povedal je, da je v postopek vzorčne evalvacije za leto 2025 vključenih osem študijskih programov štirih članic 
UL. Svet NAKVIS je kot kriterij za izbiro določil študijske programe 1. in 2. stopnje s Klasius P-16 področja 
Zdravstvo in socialna varnost (09) ter področja Veterina (084). Članice UL FFA, UL MF, UL VF in UL ZF so 
pripravile vloge za evalvacijo študijskih programov, ki so jih pregledali poročevalci ter jih je obravnavala 
Komisija za kakovost UL na 15. seji z dne 28. 11. 2024. 
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Rektor je dal na glasovanje naslednje sklepe: 
 
SKLEP ŠT. 6.1.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo univerzitetnega študijskega programa 1. stopnje Laboratorijska 
biomedicina Univerze v Ljubljani Fakultete za farmacijo.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.2.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo magistrskega študijskega programa 2. stopnje Laboratorijska 
biomedicina Univerze v Ljubljani Fakultete za farmacijo. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.3.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo enovitega magistrskega študijskega programa Medicina 
Univerze v Ljubljani Medicinske fakultete.   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.4.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo enovitega magistrskega študijskega programa Dentalna 
medicina Univerze v Ljubljani Medicinske fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.5.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo enovitega magistrskega študijskega programa Veterinarstvo 
Univerze v Ljubljani Veterinarske fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.6.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo visokošolskega strokovnega študijskega programa 1. stopnje 
Delovna terapija Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.7.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo visokošolskega strokovnega študijskega programa 1. stopnje 
Radiološka tehnologija Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 6.8.: 
Senat UL potrjuje vlogo za vzorčno evalvacijo magistrskega študijskega programa 2. stopnje Radiološka 
tehnologija Univerze v Ljubljani Zdravstvene fakultete. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL – Zamenjava članov v Programskem svetu za 
mikrodokazila (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP ŠT. 7.1.: 
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Senat UL na podlagi predloga rektorja namesto prof. dr. Andreje Cirman za novega člana Programskega sveta 
za mikrodokazila UL imenuje prof. dr. Janeza Stareta z UL FU. Mandat člana se prične z dnem imenovanja 
in traja do 31. 12. 2025 oz. do zaključka projekta »UL za trajnostno družbo – ULTRA«. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP ŠT. 7.2.: 
Senat UL na podlagi predloga GIZ ACS namesto Tanje Mohorič (GIZ ACS) za novo članico Programskega 
sveta za mikrodokazila UL imenuje Matejo Šturm z GIZ ACS, Mandat članice se prične z dnem imenovanja in 
traja do 31. 12. 2025 oz. do zaključka projekta »UL za trajnostno družbo – ULTRA«. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Pooblastilo Senata UL Komisiji univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da se s predlaganim pooblastilom Senata UL Komisiji univerze za pritožbe kandidatov v 
prijavno-sprejemnih postopkih ureja pravna praznina 57.a člena, ki med nalogami Komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih ne določa odločanja o izrednih pravih sredstvih; slednja pravna 
praznina se ureja na način, kot ga določata 28. točka 1. odstavka 52. člena Statuta UL ter 2. dostavek istega 
člena, kar je natančneje pojasnjeno v nadaljevanju. 
57.a člen Statuta UL v drugem odstavku določa, da Komisija univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-
sprejemnih postopkih  
»odloča o pritožbah kandidatov v postopku priznavanja izobraževanja za vpis v dodiplomski ali enoviti 
magistrski študijski program« ter v tretjem odstavku, da »odloča tudi o pritožbah kandidatov za vpis v 
dodiplomski ali enoviti magistrski študijski program, ki v prijavno-sprejemnih postopkih niso bili sprejeti v želen 
študijski program«.  
Odločanje o izrednih pravnih sredstvih torej med nalogami Komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-
sprejemnih postopkih ni omenjeno, saj je pri pripravi 57.a člena pomotoma to izpadlo.  
Na drugi strani pa 57. člen Statuta UL v drugem odstavku izrecno določa, da Komisija za pritožbe študentov 
»odloča tudi v primerih odprave ali razveljavitve odločbe po nadzorstveni pravici ter o ničnosti sklepa v 
skladu z določili tega statuta«.  
Čeprav določilo o odločanju o izrednih pravnih sredstvih ni vključeno med naloge Komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih, pa bi le-to moralo biti; določbe ZUP, ki se v prijavno-sprejemnih 
postopkih poleg določb Statuta UL smiselno uporabljajo, namreč v XVI. poglavju urejajo postopek z izrednimi 
pravnimi sredstvi in določajo, da o njih odloča (tudi)1 organ druge stopnje. Komisija univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih bi torej morala delovati kot pristojni drugostopenjski organ za 
odločanje tudi o izrednih pravnih sredstvih. 
S tem bi se torej, kot že omenjeno, uredila pravna praznina 57.a člena Statuta UL, namen katerega je bil ravno 
prenos pristojnosti iz Komisije za pritožbe študentov na Komisijo univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-
sprejemnih postopkih. 
S slednjim se ureja samo postopanje v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v dodiplomski in enoviti 
magistrski študijski program, ki se centralno vodi na Rektoratu UL (VPIS UL), ne posega pa se v dosedanjo 
ureditev prijavno-sprejemnega postopka na drugi in tretji stopnji ter na prijavno-sprejemne postopke, ki se 
vodijo na članicah UL (npr. vpis v višji letnik). 
Ker torej odločanja o izrednih pravnih sredstvih v postopku uveljavljanja pravic kandidatov v prijavno-
sprejemnih postopkih izrecno ne določa noben člen Statuta UL, 28. točka prvega odstavka 52. člena Statuta 
UL določa, da Senat UL »opravlja druge naloge in odloča v drugih zadevah, za katere ni določeno, da o 
njih odloča drug organ univerze«. Na podlagi drugega odstavka 52. člena pa lahko Senat UL za opravljanje 
posameznih opravil iz svoje pristojnosti pooblasti delovno telo senata univerze. 

 
1 Gl. 270. člen ZUP (Obnova postopka): odločbo o zadevi lahko izda »pristojni« organ, tj. organ prve ali druge stopnje, 276. člen ZUP 
(Odprava ali razveljavitev odločbe po nadzorstveni pravici): odločbo lahko odpravi ali razveljavi po nadzorstveni pravici organ druge stopnje 
ter 280. člen ZUP (Ničnost odločbe): odločbo lahko izreče za nično tako organ prve kot druge stopnje. 
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Na podlagi tega določila Senat UL pooblašča svoje delovno telo, Komisijo univerze za pritožbe kandidatov v 
prijavno-sprejemnih postopkih, da poleg odločanja o pritožbah odloča tudi o: 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov v postopku priznavanja izobraževanja za vpis v dodiplomski ali 

enoviti magistrski študijski program, 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov za vpis v dodiplomski ali enoviti magistrski študijski program, ki v 

prijavno-sprejemnih postopkih niso bili sprejeti v želen študijski program, 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov glede dodelitve statusa kandidata s posebnim statusom/posebnimi 

potrebami v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v dodiplomski ali enoviti magistrski študijski program. 
Nova delovna naloga Komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih je s tem zajeta 
v peti alineji dokumenta Naloge delovnih teles Senata UL (Naloge Komisije univerze za pritožbe kandidatov v 
prijavno-sprejemnih postopkih): »opravlja druge naloge po sklepu Senata UL«. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP ŠT. 8.: 
Senat UL pooblašča Komisijo univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih, da poleg 
odločanja o pritožbah odloča tudi o: 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov v postopku priznavanja izobraževanja za vpis v dodiplomski ali 

enoviti magistrski študijski program, 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov za vpis v dodiplomski ali enoviti magistrski študijski program, ki v 

prijavno-sprejemnih postopkih niso bili sprejeti v želen študijski program, 
- izrednih pravnih sredstvih kandidatov glede dodelitve statusa kandidata s posebnim statusom/posebnimi 

potrebami v prijavno-sprejemnem postopku za vpis v dodiplomski ali enoviti magistrski študijski program. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9.) Poročilo Visokošolske prijavno-informacijske službe in Komisije univerze za pritožbe kandidatov 
v prijavno-sprejemnih postopkih za vpis v prvi letnik dodiplomskih in enovitih magistrskih študijskih 
programih - za študijsko leto 2024/2025  (prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica in predsednica 
Komisije univerze za pritožbe kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih) 
 
Prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prorektorica in predsednica Komisije univerze za pritožbe kandidatov v 
prijavno-sprejemnih postopkih, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Visokošolske prijavno-informacijske službe in Komisije univerze za pritožbe 
kandidatov v prijavno-sprejemnih postopkih za vpis v prvi letnik dodiplomskih in enovitih magistrskih študijskih 
programih – o vloženih pritožbah za študijsko leto 2024/2025. 
 
Ad 10.) Poročili o postopkih priznavanja tujega srednješolskega in visokošolskega izobraževanja na 
Univerzi v Ljubljani za leto 2024 (prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor) 
 
I. Poročilo o postopkih priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja na Univerzi v Ljubljani za 
leto 2024  
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na 
sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o postopkih priznavanja tujega srednješolskega izobraževanja na UL v letu 
2024. 
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II. Poročilo o postopkih priznavanja tujega visokošolskega izobraževanja na UL za leto 2024 
 
Prof. dr. Boštjan Markoli, prorektor, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano na 
sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o postopkih priznavanja tujega visokošolskega izobraževanja na UL v letu 
2024. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za raziskovalno in razvojno dejavnost (KRRD) za leto 2024 (prof. dr. Damjana 
Rozman, predsednica KRRD) 
 
Prof. dr. Damjana Rozman, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za raziskovalno in razvojno dejavnost za leto 2024. 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je poudarila, da so vsako leto bila drugačna merila, kar pomeni, da pravila na 
letnih ravneh niso enaka. MR-ji znotraj programskih skupin so sedaj financirani za 4 leta, prej pa to ni bilo 
mogoče. Ne zdi se ji prav, da so vsako leto druga pravila in da bi morali za nazaj urediti, da ne bi bili določeni 
MR-ji znotraj programskih skupin na slabšem. Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je odgovorila, da gre za neenako 
obravnavo MR-jev znotraj programskih skupin in da bi morali vsem omogočiti, da bi imeli financiranje za 4 leta. 
 
Rektor je odgovoril, da uvajajo nov sistem stabilnega financiranja, zaradi spremembe zakona, ki je zelo 
spremenila cel sistem. Zadnjo spremembo so naredili na željo dekanov, hkrati pa so se odpravile tudi določene 
anomalije. Omogočila se je tudi večja fleksibilnost pri zaposlovanju. Za nazaj pa se ne da spreminjati akta, ki 
ima finančne posledice (ne da se urediti financiranja za nazaj). 
 
Prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov je odgovorila, da bodo na članici UL FGG uradno reagirali in v zvezi s tem na 
UL poslali dopis. 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za raziskovalne programe (KRP) za leto 2024 (prof. dr. Damjana Rozman, 
podpredsednica KRP) 
 
Prof. dr. Damjana Rozman, podpredsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za raziskovalne programe (KRP) za leto 2024. 
 
Ad 13.) Poročilo Disciplinske komisije II. stopnje za študente Senatu UL (za študijsko leto 2023/24) (prof. 
mag. Barbara Prinčič, predsednica Disciplinske komisije II. stopnje za študente) 
 
Prof. mag. Barbara Prinčič, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Disciplinske komisije II. stopnje za študente za študijsko leto 2023/24. 
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Ad 14.) Poročilo Komisije za pritožbe študentov Univerze v Ljubljani (dr. Karla Šturm, predsednica 
Komisije za pritožbe študentov Univerze v Ljubljani) 
 
Dr. Karla Šturm, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo posredovano 
na sejo. 
 
Dr. Karla Šturm, predsednica komisije, se je lepo zahvalila pravnicam vpisne službe za vso pravno in 
administrativno pomoč pri delu komisije.  
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za pritožbe študentov Univerze v Ljubljani za obdobje od januarja 
2024 do decembra 2024. 
 
Ad 15.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije UL (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
Ad 16.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Nejc Tacer je povedal, da je bil on edini študent, ki je prejel vabilo na slavnostno sejo Senata UL. 
 
Rektor je odgovoril, da je preveril, in rečeno mu je bilo, da so bila vabila poslana vsem študentom. Bo pa vseeno 
še enkrat preveril in se opravičuje, če je prišlo do napake.  
Prof. dr. Tomaž Turk je postavil vprašanje glede dopolnilnega dela za raziskovalno delo za pedagoge (vezano 
na delovno inšpekcijo). Inšpekcija je ugotovila, da nepravilno sklepajo pogodbe za dopolnilno delo za določen 
čas le do konca leta. Morali bi jih sklepati do konca projekta. Zanimalo ga je, kako to urediti v kombinaciji, ko 
nekdo dela projekt na programski skupini (npr. 5 let) in hkrati opravlja delo na temeljnih projektih. Dodal je, da 
se opisi del in nalog med projekti močno razlikujejo (npr. NOO projekti ali projekti programskih skupin). Nagibajo 
se k temu, da bi morali pogodbe za dopolnilno delo sklepati za nedoločen čas ali pa za določen čas do konca 
najdlje trajajočega projekta. Če bi zaposlovali pedagoge dopolnilno za nedoločen čas in bi bilo konec projekta, 
bi potem morali odpovedati pogodbe o zaposlitvi (vprašanje odpovednega roka, odpravnine, spraševanje ali je 
potreba po tovrstni zaposlitvi na drugih članicah, itd.…). Ta situacija predstavlja pravno praznino, odgovorne 
osebe pa so dekani, ki lahko dobijo tudi denarne kazni. Poudaril je, da bi bilo v zvezi s tem treba nekaj rešiti.  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik, je povedala, da je delovna inšpektorica povedala, da bi morali 
sklepati pogodbe za nedoločen čas, in sicer zato, ker so bile pogodbe sklepane vsako leto posebej (veriženje 
pogodb). Manjša težava bi verjetno bila, če bi sklepali pogodbe za čas trajanja projekta in napisali specifična 
dela, ki jih oseba opravlja na določenem projektu.  
 
Prof. dr. Tomaž Turk je vprašal, ali lahko dekani v zvezi s tem pričakujejo usmeritve rektorata. Ena oseba je 
lahko zaposlena na treh zelo različnih projektih, pri čemer se zastavlja vprašanje ali v eno pogodbo vključiti vse 
tri projekte, ali za vsak projekt skleniti ločeno pogodbo. 
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik, je povedala, da se lahko sklepajo ločene pogodbe ali pa se sklene 
ena pogodbo z določilom, da se v času trajanja te pogodbe obseg in vrsta del lahko spremeni, pri čemer se 
sklene aneks k pogodbi. 
 
Prof. dr. Mirko Pečarič je pritrdil mnenju glavnega tajnika. 
 
Prof. dr. Tomaž Turk je dodal še zanimivost, da ZDR-1 predpostavlja, da je v kolektivni pogodbi opredeljeno, 
kaj je projektno delo, v naši kolektivni pogodbi pa ni tovrstne ureditve. Če kolektivna pogodba tega ne 
opredeljuje, se lahko to določi v posamični pogodbi o zaposlitvi. 
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Prof. dr. Iztok Prezelj je povedal, da če bi sklepali pogodbe o zaposlitvi za čas trajanja projekta, bi prišli do 
istega problema veriženja pogodb, z razliko kakšnega leta, dveh.  
 
Rektor je povedal, da bomo pridobili pravno mnenje in z njim seznanili članice.  
 
Miha Kosec je povedal, da so študentje prejeli v podpis novo izjavo, ki se navezuje na varovanje poslovnih 
skrivnosti in na izjavo o varovanju osebnih podatkov. Povedal je, da so študenti v precepu, kaj lahko povejo 
kolegom v študentskih svetih članic, ali kolegom v Študentskem svetu UL. Dodal je, da večina študentov nima 
pravnega znanja in si težko razlagajo tovrstna določila. Prosil je, če bi se lahko v zvezi s tem organizirale 
delavnice za študente, da bi se jim to podrobno obrazložilo. Hkrati je Miha Kosec prosil, da se v primeru 
posodobitev tovrstnih dokumentov, posreduje oz. predlogom sprememb doda tudi obrazložitev, da bodo 
študentje seznanjeni tudi z razlogi za te spremembe. 
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik, je povedala, da bo govorila s pooblaščeno osebo za varstvo 
osebnih podatkov (DPO), da bo organizirala delavnico, ki se tiče varstva osebnih podatkov. Glede varovanja 
poslovnih skrivnosti pa bodo članice same po potrebi organizirale delavnice oz. izobraževanja.  
 
Seja je bila zaključena ob 15.27 uri.  
 
 
 
Zapisala: Lina Čok Jereb, mag. prav. 
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Glavni tajnik UL 
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